

بسم الله الرحمن الرحيم

(وَلَنَبْلُوَنَّكُمْ بِشَيْءٍ مِّنَ الْخَوْفِ وَالْجُوعِ وَنَقْصٍ مِّنَ الْأَمْوَالِ وَالْأَنْفُسِ وَالثَّمَرَاتِ وَبَشِّرِ الصَّابِرِينَ *** الَّذِينَ إِذَا
أَصَابَتْهُمْ مُصِيبَةٌ قَالُوا إِنَّا لِلَّهِ وَإِنَّا إِلَيْهِ رَاجِعُونَ) البقره الايه (155-156)

ببالغ الحزن والاسى تنعي اسرة مجموعة شركات داركا بشرق افريقيا احد شركائها
بدولة اريتريا ومدير التخليص الجمركي والنقل البري الاخ / سعيد محمد سرور
والذي وافته المنية يوم 23 جمادي الاوى 1440 الموافق 2019/1/29 .

تقبله الله قبولاً حسن و غفر له و رحمه

In the name of Allah the most merciful the Most Compassionate

***(And we will surely test you with something of fear and hunger and a loss of wealth and
lives and fruits, but give good tidings to the patient ***Who when disaster strikes them say
Indeed we belong to Allah, and indeed to Him we will return) Al-Baqarah (155-156)***

With deep sadness and sorrow, the family of Darka Group in East Africa mourns the death of one
of our partners in the state Eritrea, the director of customs clearance of land transport division
brother / Saeed Mohammed Sorour who passed away on the day 23 Jumada al-awwal 1440
Corresponding 29/1/2019.

May the almighty Allah accept him, forgive him and have mercy on him.